
PROTOKOŁ Nr LI/2010 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie odbytej w dniu 5 lipca 2010r. 

 

Ad pkt 1 i 2 

Obradom przewodniczył Stanisław Pietras – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 13 radnych, czyli stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z   XLIX i L  sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przedłużenia umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność 

Gminy Stąporków, 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

c) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

d) zmiany uchwały Nr XLIII/321/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 

2010r. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/307/2010 Rady Miejskiej w 

Stąporkowie z dnia 28 stycznia 2010r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania bieżącego p.n. „Remont ul. Odlewniczej 

i ul. Miłej w Stąporkowie, 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

f) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

g) przekazania środków finansowych dla Policji w 2010r. 

h) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

i) emisji obligacji Gminy Stąporków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

j) Określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Stąporków za I półrocze. 

k) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r 

l) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 

m) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2010r. 
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n) funkcjonowania tzw. „ogródków piwnych” na terenie miasta i gminy Stąporków 

o) zmiany uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata. 

8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Radni do proponowanego porządku obrad nie wnieśli uwag i w głosowaniu jawnym 

12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” przyjęli proponowany porządek 

obrad. 

Ad pkt 3 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli protokoł z XLIX i L Sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działalności międzysesyjnej.  

( Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Ad pkt 5. 

Pani Burmistrz odczytała informację o działalności między sesjami. 

( Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Ad pkt 6. 

W punkcie tym głos zabierali: 

Radna Agnieszka Jedynak –  

- zwróciła się z zapytaniem co w sprawie sypiących się chodników w Hucisku. Miała 

być powołana komisja aby skontrolować ich stan. 

- kto jest odpowiedzialny za inwestycję kanalizacji wsi Hucisko. Zgłaszane są przez 

mieszkańców zniszczenia asfaltu, posesji i pól  i nie czyni się napraw. 

- co z funduszem sołeckim. Wsie posiadają w funduszu sołeckim określone kwoty na 

które były złożone wnioski. Dlatego pyta na jakim etapie jest jego realizacja, czy 

nastąpi ona w tym roku i czy w kwotach jakie są w posiadaniu sołectw. 

- do 30 czerwca był termin naboru na dyrektora M-G OPS – czy jest już rozstrzygnięty 

konkurs. Jeśli tak to kto jest na tym stanowisku. 
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Radny Ryszard Łazarczyk – stwierdził, że ostatnio zauważył pewną aktywność Pani 

Burmistrz w jego okręgu wyborczym. W informacji międzysesyjnej nie słyszał, żeby 

Pani Burmistrz o tym informowała, że spotykała się z mieszkańcami Lutej, Bienia. Nie 

było by w tym nic złego, gdyby Pani Burmistrz  nie wprowadzała mieszkańców w 

błąd. Przedstawiła tam mieszkańcom, że on jest tą osobą która nie chce budowy drogi 

w Lutej i drogi Kucębów – Gustawów. Zgłaszają się mieszkańcy osobiście i 

telefonicznie z pytaniem dlaczego jest przeciwny budowie tych dróg. Dlatego twierdzi, 

że Pani Burmistrz manipuluje tymi mieszkańcami mówiąc, że jest projekt drogi 

Gustawów – Kucębów i jeśli nie zmusicie radnego Łazarczyka, żeby był za tym 

projektem, to tej drogi nie będzie. Ludzie są oburzeni takim stanem rzeczy, ponieważ 

jest to nieprawda. Była Pani Burmistrz również u sołtysa i mówiła mu, że jeśli nie 

wpłynie na niego i go nie zmobilizuje , żeby głosował za projektem jedynym słusznym 

który wskazała to niech nie liczą na to że droga będzie. Dlatego ma prośbę do Pani 

Burmistrz, żeby nie wprowadzała w błąd mieszkańców i powiedziała kiedy projekt 

drogi Gustawów – Kucębów  będzie realizowany. 

Druga kwestia, to czy są prowadzone rozmowy w sprawie odnowy koryta rzeki w 

Krasnej w kierunku Bień – Luta. Były tam powodzie i Pani Burmistrz widziała jak to 

wygląda. Podczas powodzi pytała ludzi czy chcą żeby podnieść stawidła żeby woda 

opadła – głupszego pytania chyba nie można była zadać. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – Wiceprzewodnicząca RM –  

- projekt na odnowę wsi Czarna przeszedł pozytywnie weryfikację w ŚBRR , dostał 

bardzo dużą liczbę punktów. Do urzędu wpłynął dokument, że w ciągu 14 dni należy 

do niego dołączyć załączniki. Z tego co wie termin już dawno minął. Dlatego 

chciałaby wiedzieć, czy pieniądze przyznane przez ŚBRR zostaną wydane. 

- czy dokonano ekspertyzy mostu łączącego Stary Grzybów z Czarną. Most był 

podczas powodzi cały pod wodą. 

- co dalej z lokalem który został sprzedany Panu Koziołowi na pewnych zasadach.  

Pytanie zadaje na prośbę  Pani sołtys i mieszkańców Czarnieckiej Góry. 

Radny Dariusz Młodawski – jaka  i w jakiej wysokości będzie pomoc dla MKS-u, 

który przeszedł do III ligi piłkarskiej i czy w ogóle jest możliwe aby taką pomoc MKS 

dostał. 
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Radna Marta Kurcbart – w ramach remontów pozimowych dróg wywieziony jest do 

rozsypania materiał na ul. Łąkową w Wielkiej Wsi. Pyta czy będzie to kiedyś 

rozrzucone ponieważ mieszkają tam ludzie starsi i nie mają siły go rozrzucić. 

Pan Przewodniczący – potwierdza to co powiedziała radna Kurcbart, to samo jest na 

Stawkach w Niekłaniu. Na Stawkach ponadto wyciąć krzaki na poboczu , ponieważ 

samochody nie mogą się już zmieścić na tej drodze. 

Następnie Pan Przewodniczący spytał, czy to prawda, że Pani Burmistrz dokonywała 

nacisków na Panią Dyrektor PSP w Odrowążu Dorotę Wieczorek, żeby godziny 

przyznane Panu Gostyńskiemu były zabrane dla innej pani nauczycielki. 

W dalszej części wypowiedzi Pan Przewodniczący odczytał list od wędkarzy, w 

którym wyjaśniają, że od grudnia 2009r. nie posiadają kluczy od budynku przy ul. 

Miłej w którym znajdują się urządzenia do regulowania stawideł na zbiorniku 

retencyjnym w Stąporkowie. W latach ubiegłych kiedy zajmowali budynek czuwali 

wraz z OSP w Niekłaniu nad regulowaniem poziomu wody w ten sposób, aby nie 

zalewała pobliskich terenów. W związku z tym PZW nie bierze odpowiedzialności za 

zaistniałą sytuację powodziową w tym roku. 

Aby się na przyszłość zabezpieczyć przed powodzią należy pamiętać, że zgodnie z 

ustawą – prawo wodne, za zastawki na zbiornikach retencyjnych odpowiada 

Burmistrz. 

Winna więc podjąć kroki aby w przyszłości nie dopuścić do sytuacji jaka miała 

miejsce w tym roku. 

Następna sprawa, to po raz kolejny na spotkanie Staropolskiego Związku Miast i 

Gmin przyszło powiadomienie do Pani Burmistrz i Pana radnego Leona Milnera  

wysłane 14-go czerwca , urząd otrzymał go 18-go czerwca, a radny informację 

otrzymał w dniu 28 czerwca w którym to dniu miało się odbyć posiedzenie SZGiM. 

Czy ktoś ponosi za to odpowiedzialność.  

Radny Ryszard Łazarczyk – zadał pytanie – odbyło się posiedzenie Rady Społecznej 

SP ZOZ , z tego posiedzenia winien być sporządzony i przegłosowany na następnym 

posiedzeniu protokół. Czy takowy został sporządzony. 

Radny Jan Telecki – podniósł pod rozwagę problem zbiorników w Niekłaniu, 

Furmanowie, w Bieniu i Lutej, które podczas powodzi wylewają. Jeśli nie uzna się 
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tematu jako priorytetowy to woda będzie podtapiać przy każdym nagromadzeniu się 

wody. 

Sołtys Rurarczyk z Koziej Woli – spytał, czy przy przebudowie drogi krajowej będzie 

robiony chodnik w Koziej Woli. Na zapytanie w tym temacie od GDDKiA otrzymał 

odpowiedź, że będzie można wybudować chodnik jeśli Urząd w Stąporkowie opracuje 

dokumentację lub za nią zapłaci. Na złożone pismo do Urzędu otrzymał odpowiedź, że 

wniosek będzie rozpatrywany przy opracowywaniu budżetu na 2010r. Dlatego pyta, 

czy na ten cel zostały zabezpieczone pieniądze. Jeśli nie, to prosi o odpowiedź na 

piśmie. 

Pan Skowron Wiesław – radny powiatowy – zwrócił się z wnioskiem o wykonanie 

przejścia dla pieszych na ul. Piłsudskiego na wysokości apteki „Melisa”. 

Radna Agnieszka Wojcierowska – problem chodnika w Koziej Woli i Błaszkowie 

przy drodze krajowej również zgłaszała. Zgłaszała  również wniosek o ustawienie  

sygnalizacji świetlnej przy PSP Nr 2 w Stąporkowie. Na sesji padła decyzja, że w 

momencie podpisywania umowy z  GDDKiA to te sugestie będą uwzględnione. Pyta 

czy coś w tym względzie zrobiono. 

 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/343/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „b” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. Radni w głosowaniu jawnym 10 głosami „za” i 3 głosami 

„wstrzymującymi się” podjęli Uchwałę Nr LI/344/2010r. w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „c” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 
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Radni w głosowaniu jawnym 2 głosami „za”, 10 głosami „przeciw” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” uchwały nie podjęli. 

 

Ad pkt 7 „d” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLIII/321/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 marca 2010r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLVII/307/2010 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 28 

stycznia 2010r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na 

realizację zadania bieżącego p.n. „Remont ul. Odlewniczej i ul. Miłej w Stąporkowie, 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/345/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/346/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/347/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „g” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przekazania środków 

finansowych dla Policji w 2010r. 

Radna Agnieszka Jedynak spytała, czy jest to prośba o pieniądze na remont dachu 

Komisariatu Policji w Stąporkowie i czy gmina może przekazywać pieniądze na dach 

budynku który nie jest jej własnością. 
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że ustawa dopuszcza  taką sytuację. Jest to wpłata 

gminy na remont budynku. Zostanie spisane porozumienie trójstronne pomiędzy 

urzędem, Komendą Policji w Końskich i Komendą Wojewódzką Policji w Kielcach. 

W umowie zostanie zawarty zapis, że są to przekazane środki na remont budynku 

policji w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/348/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „h” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/349/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „i” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy 

Stąporków oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radna Agnieszka Wojcierowska spytała na jaki cel będą wyemitowane obligacje czy 

na spłatę długu, czy na zadania inwestycyjne. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że ponieważ budżet został uchwalony z prawie 8 

milionowym deficytem, to 4.800 tys. przeznaczonych zostanie na pokrycie deficytu, 

natomiast 1.200 tys. na spłatę zobowiązań. 

Radni w głosowaniu jawnym 9 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się”  

podjęli Uchwałę Nr LI/350/2010r. w powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „j” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie Określenia zakresu i formy 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Stąporków za I półrocze. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/351/2010r. w 

powyższej sprawie. 
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Ad pkt 7 „k” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/352/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „l” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/353/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „m” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Stąporków na 2010r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/354/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „n” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie funkcjonowania tzw. 

„ogródków piwnych” na terenie miasta i gminy Stąporków 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/355/2010r. w 

powyższej sprawie. 

 

Ad pkt 7 „o” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr LI/356/2010r. w 

powyższej sprawie. 
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Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych odpowiadała Pani Naczelnik 

Małgorzata Łysiak-Kowalczyk: 

-w kwestii wywiezionego żwiru na ulicę Stawki w Niekłaniu – jest wywieziony i 

droga będzie realizowana w ramach funduszu sołeckiego. Żwir nie jest uwałowany 

ponieważ będzie podpisana umowa i realizowany tam będzie dywanik asfaltowy. 

- ekspertyza mostu w Grzybowie – jest podpisana umowa na przeglądy techniczne i 

będą wykonane ekspertyzy. W ślad za nimi będą zalecenia które urząd będzie 

realizował w miarę środków finansowych jakimi dysponuje w budżecie. 

- chodnik w Koziej Woli – brak w budżecie funduszy na opracowanie dokumentacji. 

Roboty te mają ruszyć i zostanie skierowane pismo do GDDKiA czy będzie budowany 

na tym odcinku chodnik. 

- kanalizacja w Hucisku – po spięciu kanału głównego i budowie przykanalików 

zostanie uporządkowany teren budowy na każdej posesji na której były prowadzone 

roboty. W kosztorysie ofertowym były przewidziane również roboty przy remoncie 

dróg asfaltowych. 

- chodnik w Hucisku – urząd sygnalizował ten temat, wystąpi na piśmie w kwestii 

przeglądu gwarancyjnego i naprawy chodnika przy ul. Kieleckiej – drodze powiatowej 

do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Pani sołtys Huciska poruszyła temat odkrytych studzienek w Hucisku, które są 

zagrożeniem dla najmłodszych mieszkańców tej miejscowości - w odpowiedzi Pani 

naczelnik zobowiązuje się sprawdzić i zabezpieczyć te studzienki. 

Ponadto Pani Sołtys poinformowała, że tak jak już zgłaszała w rowie od dawna leży 

znak drogowy. 

Radny Jedynak Bogdan – spytał również o budowę chodnika przy drodze  GDDKiA 

od Błaszkowa do Odrowąża. 

Pani Naczelnik Łysiak – odpowiedziała, że z tego co jej wiadomo będzie on robiony. 

Radny Ryszard Łazarczyk – spytał o termin zlecenia opracowania dokumentacji  drogi 

na Lutej, ponieważ obawia się, że Pani Burmistrz złośliwie nie zleci tego projektu. 

Ponadto czy na Lutą III będzie dowiezione kruszywo. 
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Pani Naczelnik Łysiak odpowiedziała, że sprawę kruszywa sprawdzi, natomiast jeśli 

chodzi o opracowanie dokumentacji na drogę w Lutej  to dziś została podjęta uchwała 

o zabezpieczenie środków na ten cel więc dziś nie może odpowiedzieć kiedy będzie 

realizacja. Projekt na pewno będzie realizowany zgodnie z przyjętą dziś uchwałą 

najszybciej jak to jest możliwe. 

Na zapytania i interpelacje odpowiedzi udzieliła również Pani Burmistrz Dorota 

Łukomska. 

Na wstępnie poprosiła radnego Łazarczyka aby już nie mówił, że nie zrobi czegoś 

złośliwie i czegoś nie chce. Mówiła już wcześniej, że w czerwcu po przetargach okaże 

się jakimi środkami gmina będzie dysponować i wówczas przygotuje projekty uchwał 

na zadania które obiecała zrealizować. 

Jest opracowany harmonogram realizacji inwestycji i znajduje się on w wydziale 

inwestycji. Można przyjść i się z nim zapoznać. Jest on realizowany zgodnie z 

zawartymi w nim zapisami. Podczas sprawozdania z realizacji budżetu za I półrocze 

będzie można ocenić na jakim etapie jesteśmy. 

- na pytanie radnej A. Jedynak dotyczące funduszu sołeckiego – Pani Burmistrz 

odpowiedziała, że była przekonana, że Wydział Edukacji, którego już nie ma jest na 

ukończeniu realizacji funduszu sołeckiego. Okazało się, że zostało zrobione niewiele. 

Obowiązki dotyczące funduszu sołeckiego przejął Pan Mariusz Góral, on się tym 

zajmie i postaramy się przyspieszyć tą kwestię. 

- pytanie dotyczące stanowiska Dyrektora M-G OPS – nie wpłynęła żadna oferta. 

- odnowa koryta rzeki na odcinku Bień – Luta – zbiornik nie należy do nas, a 

gdybyśmy chcieli go odnawiać, to są trzy koncepcje, a koszt opiewa na co najmniej 15 

milionów zł. Jest na etapie rozmów z właścicielami, ale odnowa wszystkich koryt rzek 

w gminie kosztowałyby kilkanaście milionów, a takiej kwoty nie ma nawet nasz 

budżet. 

Radny Łazarczyk mówi, że w czasie powodzi Pani Burmistrz pytała mieszkańców czy 

należy podnieść zapory. Otóż gdyby radny znał odpowiednie przepisy, to by wiedział, 

że to  na wniosek mieszkańców można podnieść zapory. 

- radnej Agnieszce Wojcierowskiej w sprawie odnowy wsi Czarna – przyjdzie 

pracownik, który wyjaśni jej sprawę. 
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Sprawa Pana Kozła jest u Komornika w celu wyegzekwowania należnej dla gminy 

kwoty. 

- radnemu Młodawskiemu w sprawie pomocy dla MKS-u – pomoc MKS-owi jest 

potrzebna, bo to III liga i to nie małe pieniądze. Czeka na termin aby o tym 

porozmawiać z radnymi.  Wie jakie potrzeby ma MKS bo na bieżąco o nich rozmawia. 

- na sugestie radnej Marty Kurcbart – zajmie się sprawą ul. Łąkowej. 

- odpowiadając na interpelacje radnego Teleckiego na temat zbiorników wodnych – 

odpowiedź udzielona przy odpowiedzi radnemu Łazarczykowi,  to kilkadziesiąt 

milionów złotych. Prośba o spotkanie aby i ten temat omówić, koncepcje są ale 

czekamy na propozycje radnych. Niekłań to 4 mln, Furmanów – 8 mln, Bień to ponad 

15 mln a zbiorników jest więcej. 

- odpowiedź na interpelacje radnego powiatowego Wiesława Skowrona – trwają 

rozmowy co do przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulicy Piłsudskiego i Chopina.,  

- odpowiedź dla radnej Agnieszki Wojcierowskiej – jeśli chodzi o sygnalizację 

świetlną to zostało zgłoszone do krajówki, ale na chwilę obecną nie widzą takiej 

potrzeby ale pisać możemy.  

Odpowiedź dla pana przewodniczącego Stanisława Pietrasa – Pani Burmistrz 

poprosiła o powtórzenie pytania co do nacisku na Dorotę Wieczorek i sprecyzowanie o 

kogo dokładnie chodzi. Przewodniczący: czy faktycznie takie nacisk miał miejce a 

chodzi o pana Gostyńskiego, któremu zabrano godziny pracy w placówce a na jego 

miejsce zatrudniono osobę z interwencji. 

Odpowiedź pani Burmistrz: nacisku żadnego na Dyrektorkę PSP w Odrowążu Dorotę 

Wieczorek nie wywierała, 

- pytanie dotyczące faktu, że klucze zostały zabrane wędkarzom – temat ten był już 

wielokrotnie poruszany i nie może być tak, że ktoś posiada klucze od gminnych 

nieruchomości i nie ponosi za dane mienie odpowiedzialności. Należy podpisać z 

Urzędem  umowę, że ponosi odpowiedzialność za powierzone mu mienie gminne. Nie 

ma nic na piękne oczy.  

Klucze od nieruchomości gminnych zostały zabrane osobom, które posiadały je 

nielegalnie. Jest kolejna kwestia to ekspertyza budynku przy ul. Miłej, który nadaje się 

tylko do rozbiórki. Duże nakłady na wyremontowanie,  prościej wybudować nowy 
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budynek. Nie można wpuszczać ludzi do budynku, który grozi zawaleniem. Pani 

Burmistrz nie zamierza ponosić takiej odpowiedzialności. Zastawki na zbiorniku 

wodnym na Miłej były zamontowane nielegalnie i dzięki odpowiednim ludziom i 

ciężkiemu sprzętowi można je było wyrwać. Pani Burmistrz zapytała, kto wybudował 

tam nielegalne zastawki w sposób, że nie można było ich oderwać.  

Informacja ws. obiegu pism – to faktycznie po raz kolejny w tej samej sprawie 

zawiodła pracownica, która powinna poinformować radnego Milnera. Pani Burmistrz 

przeprosiła za to zdarzenie.  

Pani Burmistrz  poprosiła radnych o spotkania: 

- ws. finansowania MKS-u, bo jesteśmy na dobrej drodze. Zostanie ogłoszony przetarg 

na budowę trybun bo jest już pozwolenie, 

- ws. uregulowania mieszkań socjalnych, bo brakuje w tej gminie takich mieszkań. 

Głos zabrał radny Łazarczyk – co do zbiornika nie ma zastrzeżeń, nie podlegają pod 

Gminę i przeprosił panią Burmistrz, że przerywał jej wypowiedzi. Chodzi mu o koryto 

rzeki, czy jest możliwość pozyskania pieniędzy z zewnątrz, bo jest przecież Natura 

2000, czy są prowadzone rozmowy w tym kierunku bo na budżet gminy jest to za duża 

kwota. Przypomniał, że nie uzyskał odpowiedzi na pytanie, czy wprowadzała Pani 

Burmistrz mieszkańców w błąd, informowała, że radny Łazarczyk nie chce drogi w 

Lutej i do Kucębowa. 

Sołtys Rurarczyk z Koziej Woli poprosił panią Burmistrz o odpowiedź na piśmie co 

do chodnika w Koziej Woli. 

Ad. pkt 9. Sprawy różne. 

-Sołtys Gosania pani Jóźwik poprosiła o 7 lamp ulicznych – zgłosiła to do pani 

Bożeny Świadek, która na razie nic nie wie w tej sprawie.  

- sołtys z Mokrej – w imieniu mieszkańców Duraczowa i Mokrej poprosił o 

interwencje ws. przywrócenia kursu busa o 6.30 gdyż ludzie starsi nie mają innej 

możliwości rano dostać się do przychodni do lekarza. 

- radna Agnieszka Jedynak pyta o stację TRAFO – czy oddamy tę stację tak jak robią 

to inni  czy ją odsprzedamy, jakie zajmujemy stanowisko bo jest to sprawa pilna. 

- radny Łazarczyk  nie uzyskał odpowiedzi na swoje pytanie i bardzo o nią prosi. 
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- pan Skowron przekazał informację ws. chodnika w Hucisku, że Powiatowy Zarząd 

Dróg zobowiązał się, że ok. 70 metrów tego chodnika zostanie naprawione do 15 lipca 

br. w ramach gwarancji  

Pani Burmistrz odpowiada na zadane pytania w sprawach różnych. 

 - na pytanie radnego Łazarczyka odpowiedziała, że nie wprowadzała ludzi w błąd. 

- co do oświetlenia zostanie ta sprawa sprawdzona bo jest tworzone zestawienie i 

będzie jedna dokumentacja. 

- ws. kursu busa będzie rozmawiała z przewoźnikami by zwiększyli ilość kursów na 

tej trasie. 

- ws. stacji TRAFO to rozmowy trwają z ZEORK-iem i z współwłaścicielami. 

Sprzedawać nic sama nie może. 

Glos zabrała radna Agnieszka Jedynak pytając o stację TRAFO, bo inni 

współudziałowcy oddają to ZEORK-owi by nie ponosić kosztów utrzymania a co 

gmina robi w tej sprawie.  

Pani Burmistrz odpowiadając na zadane pytanie poprosiła również o spotkanie w tej 

sprawie, bo została podjęta uchwała w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na okres 

oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Przewodniczący odczytał pismo jakie wpłynęło do biura rady od SP Nr 1 w 

Stąporkowie ws. nadania imienia Kornela Makuszyńskiego szkole i zakupu sztandaru. 

Pismo w załączeniu do protokołu. Poprosił o pilne spotkanie w tej sprawie gdyż jest to 

potrzeba chwili a uroczystości zaplanowano na październik. 

Odpowiedź na pytanie radnej Agnieszki Wojcierowskiej ws. wniosku o odnowę wsi 

Czarna udzielił kierownik wydziału Pan Michał Gajewski. Powiedział, że wniosek 

dotarł do pracownika merytorycznego w dużej części przygotowany ale zawierał duże 

braki formalne, tzn. załączniki które były wymagane nie zostały przygotowane. Urząd 

otrzymał pismo o uzupełnienie braków. Braki te były sukcesywnie uzupełniane ale na 

wstępie było bardzo dużo trudności bo okazuje się że nie ma odpowiedniej uchwały co 

do wkładu własnego na składany projekt. Brak kosztorysu inwestorskiego to kolejny 

problem, były rozmowy z lokalnym przedsiębiorcą, który miał zrobić kosztorys ale 

niestety to co przedstawił nie spełniało odpowiednich warunków kosztorysu.  Należało 
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także do złożonego wniosku dorabiać dokumentację, we wniosku zostały zapisane 

pewne koszty, które potem należało umieścić w kosztorysie inwestorskim. Gmina 

złożyła tylko wniosek. Nie jest możliwe uzupełnienie takich braków w tak krótkim 

czasie. 

Radna Agnieszka Wojcierowska powiedziała, iż kontaktowała się bardzo często z 

kierownikiem Michałem Gajewskim w tej sprawie. Wniosek nie składała Agnieszka 

Wojcierowska ani mieszkańcy wsi Czarna ale Urząd. Po długich rozmowach w 

Urzędzie miał być wniosek zbiorczy na 3 miejscowości. W końcu okazało się że jest 

składany tylko na jedną miejscowość. Wniosek pilotowany był przez  zastępcę 

Burmistrza Pana Andrzeja Głogowskiego a ona miała tylko uzupełnić niektóre 

informacje potrzebne do wniosku. Mieszkańcy mięli pomysł co chcą zrobić. Było 

kilka posiedzeń rady sołeckiej, kilka spotkań na których omawiane były propozycje do 

realizacji. Uważa, że to co winno być zrobione przez sołectwo zostało zrobione. 

Pozostałe brakujące kwestie winien uzupełnić urząd. 

Ad pkt 10. 

Przewodniczący Stanisław Pietras zamknął obrady sesji w związku z wyczerpaniem 

porządku obrad. 

 

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                                 Stanisław Pietras 

 

 


